
Grundejerforeningen Kirsebærvænget  
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 6. September 2023 kl. 20:00. 
 
Mødested:  Kim, NØ1 
Til stede:  Peter Jeggesen, Kim Plauborg, Lars Graugaard, Charlotte Lauritsen (referent) 
  
 
1. Godkendelse af referat fra generalforsamling 
 Bestyrelsen konstitueret efter generalforsamling – referat godkendt og underskrevet.  
 
2. Opfølgning  
 a) Økonomi  
 Lars informere om 19 manglende indbetalinger, Kim orientere via Facebook om at huske 
 betaling, Lars rykker for de manglende indbetalinger.  
 Saldo pr. 01.09.2023 udgør kr. 733.484,92. 
 Lars undersøger evt. mulighed for forrentning UDEN risiko på en mindre procentdel af 
 indestående. 
 
 b) Udlån af telte 
 Teltene er godt udlånt, dog skal vi have foretaget en oprydning/sortering i container, så orden 
 opretholdes. 
 
 c) Rensning af grøft 
 Aarhus Kommune mangler oprensning af den åbne grøft ved boldbanen – i øvrigt opfordres 
 grundejerne med åbne grøfter til at huske oprensning. 
 
 d) Trafik 
 Intet nyt – bestyrelsen følger løbende sagen 
 
 e) Domæne 
 Webmaster Per undersøger problemerne omkring vores domæne, afventer nærmere 
 oplysninger om en evt. alternativ løsning på problemet. 
 
 f) Støjmåling 
 Intet nyt, punktet udgør 
 
3. Indkommen post fra medlemmer  
 Post fra NØ24 problemer med brønd, vandudvalget går en runde med slamsuger og håber 
 det afhjælper problemet. 
 
4. Nyt fra udvalgene 
 a) Vand udvalget (Henrik HA23, Glen HA8) står for slamsuger 
 b) Festudvalget (Rasmus SØ9, Erik HA11, Mette HA17) er meget aktive, afholdt sommerfest 
 
5) Evt. 
  
 
6) Bordet rundt  
 
7) Næste møde afholdes 17. Januar 2024 kl. 20.00 ved Lars SØ33 
 


